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استان فارس

سروستان

انعقاد43قراردادسرمایهگذاری
درشهرکهایصنعتیسروستان

لزوم  بر  فارس  صنعتی  شهرک های  شرکت  مدیرعامل 
صنعتی  شهرک  در  زیرساخت ها  تکمیل  و  توسعه 
سروستان 2 تأکید کرد و گفت: با توجه به توسعه این 
با شیراز، این شهرک  نیز فاصله کم  شهرک صنعتی و 
سرریز  گزینه های  مهمترین  از  یکی  به عنوان  صنعتی 
مطرح  شیراز  بزرگ   صنعتی  شهرک  سرمایه گذاری 

است.
عمومی  روابط  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
شرکت شهرک های صنعتی استان فارس احد فتوحی در 
جلسه رفع موانع تولید در شهرک های صنعتی سروستان 
که با حضور امام جمعه، سرپرست فرمانداری و نیز برخی 
مسئولان شهرستان برگزار شد، افزود: با توجه به اینکه 
است،  تکمیل  آستانه  در  شیراز  بزرگ  شهرک صنعتی 
برای  ممتازی  موقعیت  از   2 سروستان  صنعتی  شهرک 
هدایت سرمایه گذاران و متقاضیان ایجاد صنایع بزرگ  
کلان شهر  هم جواری  در  سرمایه گذاری  به  مایل  که 
شیراز هستند برخوردار است و در این زمینه این شهرک 

صنعتی از ظرفیت های لازم برخوردار است.
سروستان،   ۲ شماره  صنعتی  شهرک  داد:  ادامه  فتوحی 
۷۱۵ هکتار مساحت دارد و ظرفیت استقرار ۳۵۰ واحد 

صنعتی در آن پیش بینی شده است.
وی بابیان اینکه مهمترین مشکل در توسعه این شهرک 
تأمین آب است، گفت: با توجه به محدودیت منابع آبی 
برای  مختلف  گزینه های  دنبال  به  باید  منطقه،  این  در 
تأمین آب باشیم که در این زمینه نیاز است دستگاه های 

اجرایی مرتبط اهتمام ویژه داشته باشند.
مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی فارس افزود: در 
حال حاضر 9 قرارداد سرمایه گذاری با متقاضیان در این 
شهرک صنعتی منعقد و در قالب این قرارداد 12 هکتار 

زمین واگذار شده است.
با  صنعتی  واحد  یک  از  بهره برداری  از  همچنین  وی 
و  داد  خبر  صنعتی  شهرک  این  در  نفری   30 اشتغال 
بزرگ  صنایع  برخی  استقرار  برای  مذاکراتی  گفت: 
نیز یک واحد  انجام و در سال گذشته  این شهرک  در 
صنعتی بزرگ با اشتغال بالا قرارداد منعقد کرد که در 

مرحله ساخت وساز است.
فتوحی در ادامه با اشاره به ظرفیت های شهرک صنعتی 
 ۴۵ مساحت  به  شهرک  این  در  گفت:  یک  سروستان 
هکتار 34 قرارداد منعقد شده که از این تعداد 23 واحد 

پروانه بهره برداری اخذ کرده اند.
وی بیان کرد: طرح توسعه شهرک صنعتی سروستان 1 
نیز در دستور کار قرارگرفته است و امیدواریم با تعامل 
طرح  بتوانیم  مرتبط  اجرایی  دستگاه های  همکاری  و 

توسعه را نیز محقق کنیم.
فارس  استان  صنعتی  شهرک های  شرکت  مدیرعامل 
شهرک های  این  در  سرمایه گذاری  کرد:  تصریح 
صنعتی با توجه به مزیت های آن، افق روشنی را برای 
شهرک های  شرکت  و  می کند  فراهم  سرمایه گذاران 
حمایت  سرمایه گذاران  متقاضیان  از  نیز  فارس  صنعتی 

می کند.

جهرم
مستنداتبرایثبتمعنوی

نوعیشیرینیدرقطبآبادجهرم
تهیهشد 

 

حفظ  به منظور  گفت:  جهرم  شهرستان  کردیان  بخشدار 
این  کردیان  بخش  مرکز  قطب آباد  مردم  آداب ورسوم 
شهرستان، مراحل مستندسازی ثبت مهارت سنتی پخت 
شیرینی »واپُرزی« قطب آباد به عنوان میراث معنوی در 

حال انجام است.

ایرنا  خبرنگار  با  در گفت وگو  نیای فرد،  معصوم  محمد 
افزود: شیرینی واپرزی نوعی شیرینی خرمایی مخصوص 
اهالی بخش کردیان است که بانوان این بخش آن را به 

شیوه ای خاص تهیه می کنند.
وی اظهار کرد: مراحل مستندسازی این شیرینی به همت 

اداره میراث فرهنگی جهرم جمع آوری  شده است.
ایرنا گفت:  به خبرنگار  نیز  مدیر بخش کردیان شناسی 
بیرون  آن  هسته  که  خرمایی  از  ترکیبی  شیرینی،  این 
ادویه،  رازیانه،  تفت داده شده، کنجد،  آرد  آورده شده، 

دارچین و زعفران است.
فراوانی  خاصیت  شیرینی  این  افزود:  مساح  حمیدرضا 
دارد و بانوان کردیان در مراسم مختلف به ویژه در پایان 

ماه رمضان آن را تهیه و بین اهالی توزیع می کنند.
ساده  در مصارف خانگی  شیرینی  این  اظهار کرد:  وی 
سوغاتی  به عنوان  را  آن  وقتی  اما  است،  قالب  بدون  و 

می برند، قالب می زنند.
مساح اظهار کرد: فیلم ضبط مراحل تهیه این شیرینی تا 
ملی  ثبت  برای  فرهنگی  میراث  سازمان  به  آینده  هفته 

ارسال خواهد شد.
مدیر بخش کردیان شناسی ادامه داد: این شیرینی قدمت 
بسیاری دارد و تهیه آن به زمان تأسیس شهر قطب آباد 

برمی گردد.
توسعه  برای  معنوی  میراث  این  ثبت  وی  گفته  به 

گردشگری و اشتغال این بخش مؤثر خواهد بود.
 ۳۰ در  قطب آباد  شهر  مرکزیت  با  کردیان  بخش 

کیلومتری شهر جهرم قرار دارد.
شهرستان جهرم در ۱۹۳ کیلومتری جنوب شرق شیراز 

قرار دارد.

استان خوزستان
رئیسسازمانمدیریتوبرنامهریزی

خوزستان:
برایجلوگیریازخروجنخبگان

امتیازاتویژهایارائهشود

گفت:  خوزستان  برنامه ریزی  و  مدیریت  سازمان  رئیس 
اگر امتیازات ویژه ای برای نگهداشت نخبگان بومی استان 
فراهم نکنیم بی شک سایر استان ها از ظرفیت های مستعد 

استان استفاده می کنند.
نخبگان  شورای  جلسه  در  حاجتی  امید  ایرنا  گزارش  به 
اصلی ترین  خوزستان  استانداری  سرسرای  در  خوزستان 
داشت:  اظهار  و  برشمرد  انسانی  نیروی  را  توسعه  عامل 
نیروهای متخصص در  ازنظر حفظ و نگهداری  خوزستان 

شرایط خاصی قرار دارد.
جذب  در  خوزستان  گذشته  سال های  در  افزود:  وی 
اکنون  اما  بود  برتر  رتبه  دیگر  استان های  نخبه  نیروهای 
نیروهای نخبه بومی یکی پس از دیگری در حال خروج 

از استان هستند.
رئیس سازمان مدیریت و برنامه ریزی خوزستان ادامه داد: 
نشود  فراهم  نخبگان  این  حفظ  برای  خاصی  شرایط  اگر 
آنها دل بستگی خاصی برای ماندن و فعالیت درزمینه های 

مختلف در استان ندارند.
حاجتی گفت: باید امتیازات ویژه ای برای جذب نخبگان 
بومی استان فراهم شود تا آنها خوزستان را به سایر استان ها 

ترجیح دهند. 
وی گفت: در حال حاضر ضوابط و قوانین اجازه جذب 
نخبگان در بدنه دولت را نمی دهد اما باید امتیازات ویژه ای 
برای به کارگیری آنها در نظر گرفته شود و در آزمون های 
شرایط  نخبگان  برای  نیز  دولتی  دستگاه های  استخدامی 

خاص پیش بینی شود.
گفت:  خوزستان  برنامه ریزی  و  مدیریت  سازمان  رئیس 
سازمان برنامه وبودجه نیز این آمادگی را دارد تا در قبال 
امتیازات ویژه ای که دانشگاه ها می توانند به نخبگان ارائه 

دهند، از آنها حمایت کند.
وی بیان کرد: نباید از حمایت نخبگان بومی استان غافل 
شویم چراکه حفظ داشته ها باید در اولویت قرارگرفته و 
مستعد  دانشجویان  و  نخبگان  از ظرفیت  تصمیم سازی  در 

بومی استفاده شود.
مدتی  برنامه ریزی  نخبگان  شورای  کرد:  تصریح  حاجتی 
است که در این سازمان راه اندازی شده که مجموعه ای از 
نخبگان اجرایی، علمی و ذی نفعان بخش خصوصی در آن 

فعالیت دارند.
تصمیم  مختلف  بخش های  در  نخبگان  این  گفت:  وی 
اقتصادی  برنامه های  اجرای  تاکنون در  و  سازی می کنند 

استان مؤثر بوده اند.
گفت:  خوزستان  برنامه ریزی  و  مدیریت  سازمان  رئیس 
همچنین از ظرفیت نخبگان بومی نیز در این شورا می توانیم 
استفاده کنیم تا آنها نیز تجربه کافی را در تصمیم سازی 

و برنامه ریزی برای استان، کسب کنند.
جذب  دانشگاهی  امکانات  کمبود  و  محدودیت ها  با 

نخبگان غیرممکن است
شهید چمران  دانشگاه  رئیس  خواجه  همچنین غلامحسین 
مختلف  بخش های  در  اکنون  جلسه گفت:  این  در  اهواز 
دانشگاهی با مشکلاتی مواجه هستیم که اجرای طرح های 
تا زمانی که  تأخیر می اندازد و  به  را  نخبگان  از  حمایتی 
این  نمی توانیم  نسازیم  برطرف  را  خود  اولیه  مشکلات 

طرح ها را به خوبی اجرا کنیم.
امکانات  کمبود  و  محدودیت ها  به  توجه  با  افزود:  وی 
دانشگاهی و همچنین عدم همکاری مناسب با دانشگاه ها، 

جذب نخبگان غیرممکن است.
دانشگاه ها  گفت:  اهواز  چمران  شهید  دانشگاه  رئیس 
باشند  مواجه  مشکل  با  امکانات  حداقل  تهیه  برای  نباید 
چراکه اجرای برخی از طرح های علمی و پژوهشی نیازمند 

زیرساخت های مناسب است.
برای  کارگروهی  تشکیل  بااین وجود  کرد:  بیان  وی 
که  است  ضرورت ها  از  نخبگان  ساماندهی  و  شناسایی 
اگر رسیدگی به مشکلات دانشگاه ها نیز در اولویت قرار 
گیرد، می توانیم از ظرفیت نخبگان به خوبی استفاده کنیم.

خواجه بیان کرد: طرح های ویژه نخبگان بدون حمایت در 
حرف باقی می ماند و اجرایی شدن آنها غیرممکن است.

همچنین معاون سیاسی اجتماعی استاندار خوزستان در این 
جلسه گفت: بخشی از مشکلات به بیرون از مجموعه بنیاد 

نخبگان استان برمی گردد که قابل بررسی است.
علی حسین حسین زاده بیان کرد: دستگاه های اجرایی به 
نخبگان  جایگاه  برای  کمتری  اهمیت  کارها  حجم  دلیل 
قائل هستند؛ اما برگزاری مستمر شورای نخبگان می تواند 
به  متخصص  نیروهای  این  جایگاه  معرفی  درزمینه 

دستگاه های اجرایی تأثیر زیادی داشته باشد.
وی گفت: همچنین در این جلسات می توانیم دستگاه های 
اجرایی را که زمینه بیشتری برای جذب نخبگان و استفاده 
از ظرفیت آنها دارند دعوت کنیم  تا با طرح های انتخابی 

بیشتر آشنا شوند.
را  صنایع  اجتماعی  مسئولیت  اکنون  گفت:  زاده  حسین 
که در برنامه ششم توسعه دیده شده به صورت جدی دنبال 
می کنیم و از خارج کشور نیز افرادی را دعوت کرده ایم 

تا بتوانیم این برنامه را دقیق اجرا کنیم.
افزایش  در  نخبگان  ظرفیت  از  استفاده  داد:  ادامه  وی 
کیفی کار و ارتقای بهره وری  مؤثر است لذا سعی داریم 
و  مستعد  نیروهای  از  استان   نخبگان  بنیاد  از  حمایت  با 

متخصص موجود بیشتر استفاده کنیم.
استان  صنایع  اجتماعی  مسئولیت های  تکیه بر  گفت:  وی 
برای کمک به بنیاد نخبگان از مصوبات این جلسه است 

که باید به صورت جدی دنبال شود.

استان بوشهر

بوشهر
استانداربوشهر:

تکمیلطرحهایمسکناستان
بوشهرتسریعشود



همه  همکاری  و  پیگیری  با  باید  گفت:  بوشهر  استاندار 
تسریع  بوشهر  استان  مسکن  طرح های  تکمیل  دستگاه ها 

شود.
نشست  در  گراوند  عبدالکریم  مهر،  خبرنگار  گزارش  به 
ملی  طرح  داشت:  اظهار  بوشهر  استان  مسکن  کارگروه 
شاهد  که  است  نیاز  و  است  آغازشده  فشارخون  کنترل 

مشارکت گسترده در این طرح باشیم.
وی اضافه کرد: بررسی وضعیت سلامت نقش مهمی در 
نیز  بوشهر  استان  در  و  دارد  درمانی  هزینه های  کاهش 
اقدامات خوبی در این زمینه صورت گرفته و تاکنون ۵۰ 
هزار نفر در استان بوشهر در این سنجش شرکت کرده اند 
و ان شاءالله در استان ۵۰۰ هزار نفر افراد بالای ۳۰ سال سن 

در استان در این طرح شرکت کنند.
برازجان  مسکن  وضعیت  به  اشاره  با  بوشهر  استاندار 
این طرح در حوزه آب و فاضلاب  خواستار حل مشکل 
شد و بیان کرد: برای تعهداتی که باید در این زمینه انجام 

شود اعتبارات لازم تخصیص یابد.
وی خواستار انجام تعهدات ملی برای اجرای مسکن ولایت 
شد و ادامه داد: از محل اعتبارات استانی نمی توانیم تعهدات 
سازمان ها و شرکت ها را پرداخت کنیم و نیاز است که 

اعتبارات ملی به این بخش اختصاص یابد.
گراوند با تأکید بر تعیین تکلیف مسکن خورموج، اضافه 
باید نشستی برگزار شود و راهکاری برای تکمیل  کرد: 
این طرح انجام شود و گرفتاری مردم در این بخش رفع 

شود و در دیلم نیز برای تکمیل واحدها اقدام شود.
بنک  با ۲۵۰ واحد مسکن در چغادک و  ارتباط  وی در 
مورد  در  افزود:  و  شد  پیگیری  خواستار  نیز  خورموج  و 
سیراف نیز کار پیگیری شود و چهار هزار واحد احداث 

می شود که باید موضوع محیط زیست آن رفع شود تا مردم 
استقبال مناسب را داشته باشند.

سیراف  مسکن  طرح  نام گذاری  مورد  در  بوشهر  استاندار 
استان  در  شده  تعریف  نقطه  یک  سیراف  اکنون  گفت: 
است و نام این مسکن باید از شهرک سیراف تغییر کند 
و اصلاح شود و به نام شهر جدید چاه مبارک نام گذاری 

شود.
مسکن  تأمین  برای  شده  فراهم  فرصت  به  اشاره  با  وی 
کارکنان دستگاه های اجرایی افزود: دستگاه ها اراضی که 
در اختیار دارند را اعلام کنند تا زمینه ساخت مسکن برای 

کارکنان دستگاه ها فراهم شود.
بوشهر  در  مسکن  بالای  هزینه های  به  اشاره  با  گراوند 
خاطرنشان کرد: باید تلاش شود که مسکن موردنیاز برای 
اقشار مختلف خصوصاً کارگران و کارکنان فراهم شود و 
همه دستگاه ها همکاری لازم را در این زمینه داشته باشند.

استان هرمزگان
 

مدیرکلمحیطزیستهرمزگان:
مدارسسبزدرهرمزگانراهاندازی

میشود

همکاری  با  گفت:  هرمزگان  محیط زیست  مدیرکل 
استان  در  سبز  مدارس  هرمزگان  آموزش وپرورش 

هرمزگان راه اندازی می شود.
در  تازیانی  مسیح  حبیب  مهر،  خبرنگار  گزارش  به 
نشست خبری که به مناسبت هفته محیط زیست در سالن 
جلسات محیط زیست هرمزگان برگزار شد، ضمن تسلیت 
درگذشت زنده یاد بهروز رخش بهار، محیط بان هرمزگانی 
سخت  مشاغل  جزوه  محیط بانی  افزود:  گذشته،  هفته  در 
در  خاصی  تبحر  و  جان ودل  با  باید  و  است  فداکارانه  و 
این زمینه تلاش کنند. حفاظت محیط زیست در هرمزگان 
به واسطه پهناوری و گوناگون بودن شرایطش امری سخت 

و دشوار است.
وی عنوان کرد: هفته محیط زیست در سال جاری از ۱۶ 
تا ۲۱ خردادماه سال جاری با شعار »کاهش آلاینده ها و 

پسماند؛ آسمان آبی، زمین سبز« آغاز شده است.
گیاهی  زیستی  ظرفیت های  کرد:  خاطرنشان  مسیحی 
شود  بیان  مدام  باید  هرمزگان  استان  شاخص  جانوری  و 
هرمزگان دارای دو اکوسیستم خشکی و دریایی است و 
استان وجود دارد.  این  ذخایر ژنتیکی منحصربه فردی در 
هرمزگان دارای ۱۴ جزیره که هرکدام اکوسیستم خاص 
مدیریت  تحت  منطقه   ۲۱ کرد:  اضافه  داراست،  را  خود 
داریم که ۹۰۰ هزار هکتار را در برمی گیرد و نزدیک ۱۲ 

درصد استان را شامل می شود.
محیط زیست  حفاظت  یگان  حوزه  درخصوص  مسیحی 
یگان  عملکرد  بیشترین  کرد:  عنوان  هرمزگان  استان 
مناطق غیر  مناطق حفاظت  شده و سایر  محیط زیست در 
حفاظت  شده است و در کل استان در حوزه دریا و خشکی 

نیروهای یگان در حال گشت زنی هستند.
در  محیط بان   ۴۹ گذشته  سال های  در  اینکه  بابیان  وی 
هرمزگان وجود داشت که پس از شهادت سه محیط بان 
به  توجه  با  تصریح کرد:  است،  رسیده  نفر   ۴۶ به  امروز 
وسعت مناطق تحت پوشش در هر ۲۰ هزار هکتار یک 
نیرو وجود دارد و این در حالی است که در آمار کشوری 
و  می گیرد  تعلق  نیرو  یک  هکتار  هزار   ۶ هر  ازای  به 
حفاظت  یگان  نیرو  شدید  کمبود  نشان دهنده  آمار  این 

محیط زیست در هرمزگان است.
اینکه ۲۷۵ پست تشکیلاتی  به  اشاره  با  مقام مسئول  این 
محیط بان در چارت تشکیلاتی محیط زیست وجود دارد که 
اشغال  شده و ۸۳ درصد پست ها بلاتصدی  نیز  ۴۶ پست 
در  استخدامی خواستیم که  سازمان  از  اظهار کرد:  است، 
آزمون ها نیز آمار استان هرمزگان دو برابر سایر استان ها 

باشد.
وی بابیان اینکه موافقت ضمنی نیز گرفته شده و اگر طی 
دو سال آینده هرسال برای ۲۰ نفر مجوز استخدامی اعطا 
شود به میانگین کشوری خواهیم رسید، اذعان کرد: این 
موضوع نیز از ضروریات اداره کل حفاظت محیط زیست 

هرمزگان است.

استان کهگیلویه و بویراحمد

طرحکنترلفشارخون
در۷۱۶مرکزغربالگریکهگیلویه

وبویراحمدآغازشد
طرح غربالگری و کنترل فشارخون، برای افراد بالای ۳۰ 
سال، زنان باردار و افراد دارای بیماری کلیوی کهگیلویه 
و بویراحمد  همزمان با سراسر کشور در ۷۱۶ پایگاه ثابت 
و سیار به طور رسمی آغاز و تا ۱۵ تیرماه سال جاری نیز 

ادامه خواهد یافت.

به گزارش ایرنا، سرپرست دانشگاه علوم پزشکی کهگیلویه 
و بویراحمد افراد مشمول اجرای طرح غربالگری کنترل 
فشارخون در سطح استان را حدود ۶۸ هزار نفر دانست و 
گفت: تا پایان اجرای این طرح این افراد باید تحت کنترل 

فشارخون قرار گیرند.
پرویز یزدان پناه اظهار داشت: پیش بینی می شود که از این 
استان  سطح  در  بالا  فشارخون  دارای  نفر  هزار   ۶۸ تعداد 
نیز  نفر  هزار   ۱۷ و  شوند  شناسایی  آنها  از  نفر  هزار   ۳۴
درمانی در سطح یک و دو  مراقبت های  و  تحت کنترل 

قرار گیرند.
این  در  نفر   ۲۰۰ و  هزار  سه  از  بیش  کرد:  تصریح  وی 
مراکز به عنوان ناظر و پرسشگر کار غربالگری و کنترل 

فشارخون را انجام خواهند داد.
درزمینه  بویراحمد  و  کهگیلویه  اینکه  بابیان  یزدان پناه 
نیز نسبت به میانگین کشوری در حد  بیماری فشارخون 
و  نیست  قطعی  آمار  این  البته  گفت:  دارد،  قرار  متوسط 

افرادی مبتلا به این بیماری هستند ولی مطلع نیستند.
رئیس دانشگاه علوم پزشکی کهگیلویه و بویراحمد گفت: 
بر اساس بررسی های انجام شده توسط وزارت بهداشت ۴۰ 
بیماری  از  بالا  بیماری فشارخون  به  مبتلا  افراد  از  درصد 
راهی  از  سر  یک باره  که  زمانی  تا  ندارند  خودآگاهی 

بیمارستان شوند.
یزدان پناه هدف از اجرای طرح ملی کنترل فشارخون بالا، 
بالا  فشارخون  به خطرات  نسبت  افزایش آگاهی عمومی 
دانست و گفت: مردم باید در این زمینه آگاه شوند و به 
سلامتی،  تهدیدکننده  عامل  یک  به عنوان  خود  فشارخون 

توجه ویژه داشته باشند.
فشارخون،  کنترل  ملی  پویش  این  در  که  شده  برآورد 

حدود ۲ میلیون نفر دارای فشارخون بالا شناسایی شوند.
بسیج ملی فشارخون، نخستین گام بسیج بهداشتی وزارت 

بهداشت در سال ۹۸ محسوب می شود.
رئیس مرکز بهداشت بویراحمد نیز گفت: حدود ۲۳ هزار 
نفر در این شهرستان جامعه هدف برای اجرای این طرح 

ملی هستند.
حدود  طرح  این  اساس  بر  داشت:  اظهار  مرادی  محسن 
باید  بر اساس شاخص کشوری  افرادی که  از  ۵۹ درصد 

بیماری آنها کنترل شود، تاکنون شناسایی شده است.
به  مبتلا  شده  شناسایی  بیماران  تعداد  کرد:  تصریح  وی 
بیماری فشارخون بالا در سطح این شهرستان نیز تاکنون 

۱۳ هزار و ۲۵۰ نفر است.
نارسایی های  مغزی،  قلبی،  سکته های  کرد:  تصریح  وی 
بالا  فشارخون  پی  در  چشمی  شبکه  مشکلات  و  کلیوی 

ایجاد می شود.
بیماری فشارخون، در مراحل اولیه بیماری علامت ندارد 
اما در مراحل بعدی علائمی مانند سردرد، عرق کردن، درد 
در قفسه سینه و احساس درد در دست چپ از نشانه های 

فشارخون بالاست.
فشارخون ۱۲۰ بر روی ۸۰ نرمال، ۱۲۰ تا ۱۳۹ بر روی 
روی  بر   ۱۴۰ فشارخون  و  هشدار  مرحله  در   ۸۹ تا   ۸۰
۹۰ فشارخون بالا دارد به عنوان بیمار ۱۸۰ تا ۱۱۰ مرحله 

بحران محسوب می شود.

مدیرکلنوسازیمدارساستان: 
ساختمانآموزشیهنرستان

حرفهایگنجهایتااوایلمهرماه
۱398تکمیلوموردبهرهبرداری

قرارخواهدگرفت
عشایر  آموزش وپرورش  مدیر  نیک،  رضایی  اسماعیل 
مربوطه،  کارشناسان  از  تعدادی  و  معاونین  همراهی  با 
و  دیدار  مدارس  تجهیز  و  توسعه  نوسازی،  مدیرکل  با 

گفت وگو کردند.
در ابتدای این دیدار مدیر آموزش وپرورش عشایر استان 
جدید  مدیرکل  برای  موفقیت  آرزوی  تبریک  ضمن 
به عنوان  مدارس  نوسازی  کل  اداره  از  مدارس  نوسازی 
گفت:  و  یادکرد  آموزش وپرورش  یاریگر  و  حامی 
اقدامات و عملکرد سازنده اداره کل نوسازی مدارس در 
تأمین، توسعه و تجهیز مدارس قابل تقدیر و ستایش است 
اداره  همکاری  و  تعامل  السابق  فی  امیدواریم که کما  و 
کل نوسازی مدارس با اداره آموزش وپرورش عشایر ادامه 

داشته باشد.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی اداره کل 
نوسازی، توسعه و تجهیز مدارس استان،  اسماعیل رضایی 
نیک شرایط اداره آموزش وپرورش عشایر را ویژه دانست 
بقیه  به  نسبت  عشایر  آموزش وپرورش  اداره  گفت:  و 
اعتبارات  ازلحاظ تجهیزات، سرانه دانش آموزی و  مناطق 
فضاهای  که  می رود  انتظار  و  است  مضیقه  در  موردنیاز 

آموزشی موردنیاز این اداره موردتوجه ویژه قرار گیرند.
چه  هر  بهره برداری  خواهان  ادامه  در  رضایی 
عشایری  منطقه  حرفه ای  و  فنی  هنرستان  سریع تر 
فضای  این  بهره برداری  با  گفت:  و  شد  گنجه ای 
ازجمله  عشایر  اداره  مشکلات  از  بسیاری  آموزشی 
خواهد  برطرف  ورزشی  سالن  دانش آموزی،   خوابگاه 

شد.
در ادامه مدیرکل نوسازی، توسعه و تجهیز مدارس استان، 
ضمن خیرمقدم و آرزوی قبولی طاعات و عبادات در ماه 
مبارک رمضان، از آموزش وپرورش عشایر به عنوان یک 
فرهنگی  تاریخی-  ساختار  از  بخشی  و  اجتماعی  واقعیت 
و عضو فعال از پیکره جامعه ملی یادکرد و گفت: نقش 
نظام  گسترش  و  رشد  روند  در  فرهنگیان  به ویژه  عشایر 

آموزشی قابل تقدیر است.

بیشاز80میلیاردریالقراردادبرایاحداثوبهسازیراههایروستاییشهرستانمرودشت
برای احداث و بهسازی راه های روستایی شهرستان مرودشت بیش از 80 میلیارد ریال قرارداد منعقد گردیده است. به گزارش روزنامه 
طلوع به نقل از اداره ارتباطات و اطلاع رسانی راه و شهرسازی فارس، فیروز تکاور مدیرکل راه و شهرسازی فارس با اعلام این خبر گفت: 
شهرستان مرودشت دارای 761 کیلومتر راه روستایی است که از این میان 543 کیلومتر آن آسفالته است. تکاور افزود: 64 کیلومتر از 
راه های روستایی شهرستان مرودشت نیز شوسه و 153 کیلومتر آن خاکی است. مدیرکل راه و شهرسازی فارس خاطرنشان کرد: 71 درصد 
راه های روستایی شهرستان مرودشت آسفالته است و اولویت راه و شهرسازی در راه های روستایی آسفالت کردن 217 کیلومتر باقی مانده 
است. وی اضافه کرد: حجم زیادی از راه های ساخته شده در سال های گذشته نیز با عنایت به مرورزمان و یا ازدیاد ترافیک عبوری نیاز به 

ارتقا و بهسازی و روکش مجدد دارند که طی سال های گذشته مقداری از این مهم به انجام رسیده است.
وی همچنین اضافه کرد: در سال اخیر مقدار 2100 تن قیر جهت راه های روستایی شهرستان مرودشت به پیمانکار واگذار شده است.


